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В статье рассматриваются теоретические вопросы, связывающие локальный предмет 

доказывания и преюдициальные факты. Автор приходит к выводу, что для установления 

преюдициальных фактов по делу юридическое значение имеют мотивированные и вступив-

шие в законную силу судебные определения, вынесенные ранее по этому же делу. При этом 

указания на судебные определения по ранее рассмотренному делу, установленные в Арби-

тражном процессуальном кодексе РФ, Гражданском процессуальном кодексе РФ и Кодексе 

административного судопроизводства Российской Федерации, не являются процессуаль-

ным ограничением и преодолеваются через расширительное толкование таких общих норм.
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The Impact of a Local Fact to Be Proven on Prejudicial Facts
Olga E. Gurieva, Lecturer of the Department of Civil Procedure of the Ural State Law University named after 

V.F. Yakovlev
The article deals with theoretical issues linking the local subject of proof and the preliminary facts. The author 

comes to the conclusion that in order to establish the prejudicial facts in the case, the reasoned and legally effective 
court rulings issued earlier in the same case have legal significance. At the same time, references to judicial 
rulings on a previously considered case established in the APC, CPC and CAP of the Russian Federation are not a 
procedural restriction and are overcome through an expansive interpretation of such general norms.
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